

星島日報

S I N G T A O D A I L Y

On Lok Holds Art Exhibition For The Elderly

Feb. 1, 2017



Lok Habitat elders happily received a participation certificate. Lok Habitat offers

The elderly in the arts atmosphere, and through their own works, infected people around, San Francisco, home with the "Elder Arts Project" (AWE), yesterday (31) afternoon at the center of the Zhu Rongduo Center Art Exhibition . Ten elderly people elated to receive the exhibition certificate, his own calligraphy, painting, handicrafts and share with you. The Art Project aims to lead the elderly to explore the art of charm, to create their own language of art, to get rid of loneliness and loneliness. AWE provides 2,000 art courses to more than 400 elderly people each year in the Long Stay Care community in Jinshan Bay. By the artist Mark Campbell and a team of dedicated artist coaches, the elders in small groups, two hours per week to learn new skills and creative arts. Through color, composition to the perspective and background, to show the elders of the unique visual language, to strengthen communication between the elderly, to expand the expression. (Reporter Huang Weijiang San Francisco reported)

<http://bit.ly/2kRVXc4>

安樂居舉辦長者藝術展覽

Feb. 1, 2017



安樂居長者們興高采烈地領取了參展證書。安樂居提供

讓長者沉浸在藝術的氛圍，並透過自己的作品，感染身邊的人，三藩市安樂居與「長者藝術」計劃（AWE）合作，昨（31）日下午在該中心的朱榮鐸中心舉辦藝術展覽。盡十位長者興高采烈領取了展覽證書，把自己的書法、繪畫、手工藝品與大家分享。該藝術計劃致力於帶領長者探索藝術的魅力，創造屬於自己的藝術語言，擺脫孤獨和寂寞。AWE在金山灣區長期護理社區，每年為400多名老年人提供2,000次藝術課程。由藝術家馬克·坎貝爾和一個專門藝術家教練的團隊負責，長輩以小組形式，每周兩個小時學習新的技能和創造藝術。透過顏色、構成到透視和背景，展現屬於長者的獨特的視覺語言，加強長者之間的溝通，擴大表達方式。（本報記者黃偉江三藩市報道）